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Protokollen gjelder: STYREMØTE Dato: 25.05.2021 

 
Sted: MS Teams Møteleder:  Stig Fjærli                    Referent: Asgeir Mamen  

 
MØTEDELTAKERE: ROLLER: FRAVÆR: ANNEN REPRESENTASJON: 

Stig Fjærli Styreleder   
Asgeir Mamen 

Jan Aasgaard 
Pål K. Hangaard 

Tone Kristin Larsen 

Samir Tawfiq 
Torunn Fagervold 

Eystein Westgaard 
Eline Skjevdal  

Ronny Skjellum 

Styremedlem 

Styremedlem                    
Styremedlem 

Styremedlem 

Styremedlem 
Styremedlem 

Styremedlem 
Styremedlem                   

Varamedlem 

 

 
 

 

 

   

 

 

    
   

 
 

 

 

SAKSLISTE  

SAK* REF. SAKNAVN Kommentar 

  Faste saker Ingen sakspapirer 

    Godkjenning av møteinnkallingen Godkjent 

31-21 21-21 Regnskap og økonomi Orienteringssak 

32-21 25-21 Landeveis cup - status Orienteringssak 

33-21  Rudskogen GP Orienteringssak 

34-21  Morgendagens Helter Samling Orienteringssak 

35-21  Utendørs velodrom i Halden Orienteringssak 

36-21  Status fra styremedlemmer – ansvar og oppgaver Orienteringssak 

37-21 30-21 Eventuelt Orienteringssak 

 
Saks nr. Beskrivelse 

31-21 Regnskap og økonomi. 
Stig orienterte. Lite har skjedd. Kontingenter blir sendt ut nå. 
 
Vedtak: Til orientering 
 

32-21 Landeveis cup - status  
Samir orienterte. Ting er under kontroll. Oppstart 3.6. Det blir også Para-klasser i år. Ønsker 
om opprykk til eldre klasser håndteres på vanlig måte av NCF. 
 
Vedtak: Til orientering  
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33-21 Rudskogen GP  
Stig redegjorde. Treningsritt på lukket bane lørdag og søndag 29.-30.5. M/K Elite og jr. for 
Region Øst utøvere. Mye dugnadsinnsats som viser samarbeidet i regionen. 
Vedtak: 
Til orientering, eget møte om saken avholdes efter styremøtet mellom rittleder og 
kommissærer. 

34-21 Morgendagens Helter Samling  
Eystein redegjorde. Kontakt med Region Sør og velodromen opprettet. Vi er velkomne. Det er 
mye aktivitet på velodromen i høst, særlig mye CX.   
Vedtak: 
Vi foreslår 26.-28.11 som datoer for vår samling. Jan og Stig lager lister over aktuelle deltagere 
som sendes Eystein. Velodromkurs må arrangeres, også for andre grupper før 
velodromkjøring kan bli aktuelt. Eystein opprettholder kontakten med Region Sør. 
 

35-21 
 

Utendørs velodrom i Halden  
Stig orienterte. Utendørsvelodromen i Halden er brukbar og kan representere en nyttig 
trenings- og rekrutteringsmulighet. Den er i lite bruk nå.  
Vedtak: 
Til orientering. Vi prøver å stimulere til lokal aktivitet der 

36-21 Status fra styremedlemmer – ansvar og oppgaver  
Stig redegjorde: Anleggsutvalget har ikke invitert Pål til møter. Det skal forbedres nå. 
Kommissærsituasjonen er OK. Fått en ny regional kommissær, der har vi nå bra med folk. 
Ønske om å få flere opp på nasjonalt nivå. NCF er underrettet 
Vedtak: 
Til orientering 

37-21 Eventuelt.  
1. Samir: Kan vi bruke tidligere syklister i PR opplegg for sykkelsporten?  
 
Vedtak: God idé, NCF har et jenteopplegg. Viktigst å bruke slike personer lokalt i første 
omgang 
2. Eline: Bedre tilbudet for syklister efter VGS. Det er ofte mangel på organiserte tilbud 

for syklister som er ferdige på VGS og som ikke er helt i toppskiktet. Viktig å holde på 
disse utøverne. Tone fortalte at i terrengsyklingen er det et treningsopplegg på 
lørdager, og to samlinger er også planlagt. 

Vedtak: Til orientering 
3. Eline: Lage kurs i stilaging? Tone: Et godt forslag. 

Vedtak: Se på muligheter for å legge dette inn i en regionsamling el. Lignende. 
4. Tone: Det arbeides fremdeles med en spørreundersøkelse om jentesyklister 

Vedtak: Til orientering 

 
 
 
Neste møte: 21.06.2021 
Møtet hevet: 20:00 
 
AM 
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Protokollen gjelder: STYREMØTE Dato: 25.01.2021 

 
Sted: MS Teams Møteleder:  Stig Fjærli                    Referent: Asgeir Mamen  

 
MØTEDELTAKERE: ROLLER: FRAVÆR: ANNEN REPRESENTASJON: 

Stig Fjærli Styreleder  Heidi Stenbock-Haakestad, 
valgkomiteen (sak 10-21) 

Asgeir Mamen 
Jan Aasgaard 

Tone Kristin Larsen 

Pål K. Hangaard 
Samir Tawfiq 

Styremedlem 
Styremedlem                    

Styremedlem 

Styremedlem 
Styremedlem 

Styremedlem 
 

 

 
 

 

 
 

Torunn Fagervold 

Tord Bern Hansen (sak 13.2-
21) 

   

 

 

    
   

 
 

 

 

SAKSLISTE  

SAK* REF. SAKNAVN Kommentar 

  Faste saker Ingen sakspapirer 

    Godkjenning av møteinnkallingen Godkjent 

08-21 01-21 Regnskap og økonomi  

09-21 02-21 Budsjett 2021  

10-21 03-21  Status valgkomite Godkjent 

11-21 04-21 Planlegging Regionsting Beslutningssak 

12-21 05-21 Ungdomsprisen 2020 Beslutningssak 

13-21 07-21 Eventuelt  

 
Saks nr. Beskrivelse 

08-21 Regnskap og økonomi 
Stig redegjorde: God progresjon i gjennomgangen av regnskap. Det er gjort forbedringer i 
kontoplan og bruk av prosjektregnskap.  
Vedtak: 
Til orientering 

09-21 Budsjett 2021 
Vedtak: 
Ikke behandlet 

10-21 Status valgkomite  
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Heidi Stenbock-Haakestad orienterte. Lite respons fra klubbene. Styremedlemmene som er på valg, er 

villige til gjenvalg. Trenger et kvinnelig medlem i Kontrollkomiteen. Det blir viktig å få inn banegrenen i 

styret, har kandidat der. Ønske fra IF Føy om at et styremedlem kan fronte oppgaven om sykling i Oslo. 

 

Skal styret opprette et eget utvalg for sykling i Oslo, med medlemmer fra klubbene? Stig: Regnskaps-

kompetanse viktig å få inn i styret. 
Vedtak: 
Styret ønsket valgkomiteen lykke til med videre arbeid. Orienteringen tatt til orientering 

11-21 Planlegging Regionsting 
1. Dato for regionsting 

6.3, for å få regnskap ferdig. Hotell Oslofjord? Styret i same rom dersom digitalt møte 
kan være en god idé, sammen med ordstyrer. Bruke Forms til sakspapirer og 
avstemminger. Må kunne kontrollere at de som er berettiget som avgir stemmer.   
Trenger hjelp fra en som er proff på dette.  
Vedtak:  
Årsting lørdag 6.3, primært som fysisk møte, men avventer smittesituasjonen og 
endring av regler for møter. Delegater må være valgt på klubbens årsmøte, Stig 
sender ut info, bruker Forms.  Digitalt møte: Samir har noen kontakter i Idrettskretsen 
som kan gi råd. Stig sjekker med NCF. Jan lage Forms-maler til sakslisten. 20.2 frist for 
utsending av sakspapirer. 

2. Hedersdiplom 
Asgeir foreslo to kandidater. 
Vedtak: 
De to foreslåtte kandidater godkjennes. Asgeir og Samir følger opp. 

12-21 
 

Ungdomsprisen 2020 
Tone redegjorde. Forslag på kandidater er mottatt. Bør være tre i komiteen. Anbefaler overfor 
styret. 
Vedtak: 
Til orientering. Samir og Jan gå inn i bedømmelseskomiteen. Gjør innstilling overfor styret til 
15.2. 

13-21 Eventuelt 
1)Stig orienterte om Regionlag Terreng, ACK. Tone: unngå å bruke «Regionslag». 
 
Vedtak: 
Styret diskuterte saken og oversender den til Terrengutvalget, som behandler den og innstiller 
til styret. Vedtak gjøres neste møte, 15.2. 
 
2) Møte med kommunen/bymiljøetaten 
Tord refererte: Det ble presentert planer for Terreng anleggene til IF Frøy og Spkl. Rye. Et noe 
nedslående møte da tidligere vedtatte planer og nåværende politisk styring er i tidvis konflikt. 
Hvordan komme videre? Idretten må gå i dialog med politikerne. Det planlegges et møte med 
byrådsavdelingen. Vente med det til et fysisk møte er mulig. Ting vil ta tid, men vi gir ikke opp. 
Hjelp fra Regionen og NCF er vesentlig så ikke klubbene blir stående alene i prosessen.  
 
Vedtak: 
Stor takk til Tord for jobben som er gjort. Redegjørelsen tas til orientering. Regionen vil bistå i 
fortsettelsen og vil også forsøke å bringe inn NCF-ledelsen i det videre arbeidet. 
 
3) OLC: 
Samir: Nesten alle datoer er på plass, Rudskogen er i boks som arena. Onsdager er rittdager. 
Ny oversikt kommer når alt er klart. 
 
Vedtak:  
Til orientering 
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Neste møte 15.2.21. 
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Protokollen gjelder: STYREMØTE Dato: 15.02.2021 

 
Sted: MS Teams Møteleder:  Stig Fjærli                    Referent: Asgeir Mamen  

 
MØTEDELTAKERE: ROLLER: FRAVÆR: ANNEN REPRESENTASJON: 

Stig Fjærli Styreleder   
Asgeir Mamen 

Jan Aasgaard 
Tone Kristin Larsen 

Pål K. Hangaard 

Samir Tawfiq 
Torunn Fagervold 

Styremedlem 

Styremedlem                    
Styremedlem 

Styremedlem 

Styremedlem 
Styremedlem 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

   
 

 

    

   

 
 

 

 

SAKSLISTE  

SAK* REF. SAKNAVN Kommentar 

  Faste saker Ingen sakspapirer 

    Godkjenning av møteinnkallingen Godkjent 

14-21 08-21 
Regnskap og økonomi 

- Godkjenning av Årsregnskap for 2020 
Beslutningssak 

15-21 09-21 Budsjett 2021 Beslutningssak 

16-21 10-21  Status valgkomite Orienteringssak 

17-21 11-21 

Planlegging Regionsting 
- Møteform 
- Innkomne saker 
- Dirigent 
- Valgkomité 

- Gjennomgang av MS Forms til årstinget 

Orienteringssak 

18-21 12-21 Ungdomsprisen 2020 Beslutningssak 

19-21  Hedersbevisninger Orienteringssak 

13-21 13-21 Eventuelt  

 
Saks nr. Beskrivelse 

14-21 Regnskap og økonomi 
Stig orienterte. Årsregnskapet 2020 nå avsluttet og klar for revisjon. 
 
Vedtak: 
Styret godkjente regionens årsregnskap for 2020. 
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15-21 Budsjett 2021 
Stig orienterte. Det er gjort noen små endringer på enkelte poster i forhold til det som ble 
vedtatt på forrige møte, balansen bedrer seg noe. 
Vedtak: 
De meddelte endringene ble godtatt og regionens budsjett for 2021 ble godkjent 

16-21 Status valgkomite  
1) Stig orienterte. Listen er klar. Det ble en diskusjon om medlemmer i kontrollutvalget, dette tas 

opp med leder av valgkomiteen. 

2) Forslag på valgkomite: Stig presenterte et forslag på tre medlemmer. 
Vedtak: 

1) Til orientering 
2) Vedtatt 

17-21 Planlegging Regionsting 
Vedtak: 
Det blir digitalt møte, styret + dirigent møter på Thon hotell Oslofjord. Det er kommet inn ett 
forslag om opprettelse av anleggsutvalg fra IF Frøy. Styret fremmer forslag om justeringer i 
lovnormen.  Dirigent er Anne-Lise Katle. Jan viste eksempler på Forms skjemaer til bruk 
før/under tinget. Ser meget bra ut! Asgeir ferdiggjør styrets beretning, trenger innspill innen 
torsdag 17.2. Styret møter 6.3  kl 11, tinget starter kl 13. 

18-21 
 

Ungdomsprisen 2020 
Tone redegjorde, åtte kandidater, meget høy kvalitet. Styrets medlemmer gav tilbakemelding 
til gruppen som skal innstille til Styret. 
Vedtak: 
Gruppen leverer en innstilling til styret så fort de har gjort et vedtak 

19-21 Hederspriser 
Plaketter er i bestilling. 
 
Vedtak: 
Vi prøver å få dem til å møte opp personlig på Thon Hotell så diplomene kan overrekkes der 
 

 
 
 
Neste møte 6.3.21. 
Møtet hevet 20:15 
 
AM 
referent 
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Protokollen gjelder: STYREMØTE Dato: 19.04.2021 

 
Sted: MS Teams Møteleder:  Stig Fjærli                    Referent: Asgeir Mamen  

 
MØTEDELTAKERE: ROLLER: FRAVÆR: ANNEN REPRESENTASJON: 

Stig Fjærli Styreleder   
Asgeir Mamen 

 
Tone Kristin Larsen 

 

Samir Tawfiq 
Torunn Fagervold 

Eystein Westgaard 
Eline Skjevdal (fra sak 23) 

Ronny Skjellum 

Styremedlem 

Styremedlem                    
Styremedlem 

Styremedlem 

Styremedlem 
Styremedlem 

Styremedlem 
Styremedlem                   

Varamedlem 

 

Jan Aasgaard 
 

Pål K. Hangaard 

 
 

 

   

 

 

    
   

 
 

 

 

SAKSLISTE  

SAK* REF. SAKNAVN Kommentar 

  Faste saker Ingen sakspapirer 

    Godkjenning av møteinnkallingen Godkjent 

21-21 14-21 Regnskap og økonomi Orienteringssak 

22-21  Delegering av ansvar og oppgaver innen styret Beslutningssak 

23-21  Gjennomgang og beslutning av rutine for refusjon av utlegg Beslutningssak 

24-21  
Gjennomgang og beslutning av rutine for opprettelse av 
kundeforhold hos leverandører 

Beslutningssak 

25-21  Landeveiscup - status Orienteringssak 

26-21 13-21 Opprettelse av anleggsutvalg Beslutningssak 

27-21 13-21 Opprettelse av regionlag som konkurransefellesskap Beslutningssak 

28-21  Regionsamarbeid Terreng innen Region Øst Orienteringssak 

29-21  Signatur rett NCF Region Øst Beslutningssak 

30-21 20-21 Eventuelt  

 
Saks nr. Beskrivelse 

21-21 Regnskap og økonomi. 
Stig orienterte om Vismaprogrammet. Lite har skjedd på økonomifronten, kontingentkrav er 
ikke sendt ut, men alle utestående kontingenter er nå betalt. 
 
Vedtak: Til orientering 
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22-21 Delegering av ansvar og oppgaver innen styret 
Stig orienterte. NCF ønsker at regionene har noen sammenfallende funksjoner i styrene. Bl.a. 
på sportslige oppgaver, barn/ungdom/rekruttering, anlegg, arrangement, kommissærer og 
terminlisteoppsett. Vi tenker oss at sportslige oppgaver vil innbefatte rekruttering og 
arrangement. 
Vedtak: Oppgavefordeling 

Navn Sportslig Anlegg Kommissærer/Terminliste 

Asgeir   X 

Eystein Bane   

Eline LV   

Jan MTB, Enduro, DH   

Pål BMX X  

Ronny MTB, Enduro, DH  X 

Tone MTB, Enduro, DH   

Torunn LV   

Samir LV   

Stig CX   

 
 

23-21 Gjennomgang og beslutning av rutine for refusjon av utlegg.  
Stig redegjorde. Viktig å få gode rutiner som forenkler saksbehandlingen. Stig har laget et 
skjema som skal benyttes ved utgiftsrefusjon. Skjema og vedlegg scannes og sendes som EN 
PDF til økonomiansvarlig i regionstyret. 
Vedtak: 
Rutinen vedtatt 

24-21 Gjennomgang og beslutning av rutine for opprettelse av kundeforhold hos leverandører.  
Stig redegjorde. Samme begrunnelse som for utgiftsrefusjon. Nye rutiner er laget av Stig.  
Behov for å få info fra styremedlemmene. 
Vedtak: 
Rutinen vedtatt 

25-21 
 

Landeveiscup – status.  
Samir orienterte. Første rittet er avlyst, start blir 18.5 på Rudskogen, FCK. Nytt ritt 19.6, Rye. 
Siste ritt i Follo 1.9. 
Vedtak: 
Til orientering 

26-21 Opprettelse av anleggsutvalg. 
Tone redegjorde: Årstinget ønsket å opprette et anleggsutvalg. Tone har sett på saken og 
fremmet et forslag til styret. 
Vedtak: 
Region Øst oppnevner Jørn Michalsen, IF Frøy, Tord Bern Hansen, Spkl. Rye som medlemmer i 
anleggsutvalget. Styrets representant blir Pål Kenneth Hangaard. 

27-21 Opprettelse av regionlag.  
Stig redegjorde. Styret har mottatt søknad om å få opprette et regionslag. 
Vedtak: 
Styret registrerer at kun to ryttere er èn rytter for lite til å opprette et regionslag jfr. krav i 
reglement for lag (RRL). 
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28-21 Regionsamarbeid Terreng innen Region Øst. 
Tone redegjorde. Terrengutvalget legger opp til samarbeid om aktiviteter mellom klubbene, 
organiserer samlinger for junior/elite, og har regionlag for junior/Elite. Viktig å gi gode 
utviklingsmuligheter oppover i aldersklassene. Det er et ønske om å utvikle trenermiljøet, 
også over grengrensene 
Vedtak: 
Til orientering 

29-21 Signaturrett NCF Region Øst 
Stig redegjorde. Signaturrett bør innehas av styreleder og ett styremedlem i fellesskap. I dag 
har styret i fellesskap signaturrett. Det krever unødig mye koordinering.  
Vedtak: 
Styret godkjente følgende signaturrett: Styreleder og ett styremedlem i fellesskap 

30-21 Eventuelt 
1. Nytt konsept for Morgendagens Helter. Regionsbaserte samlinger, Region Øst, 

TeVeBu og Sør er en gruppe.  
 
Vedtak: 
Det undersøkes om det kan lages en samling i Stavanger/Sola til senhøsten. Eystein 
undersøker om velodromen er tilgjengelig. 

 
 
 
Neste møte 25.5.21. 
Møtet hevet 20:15 
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referent 
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Protokollen gjelder: STYREMØTE Dato: 25.05.2021 

 
Sted: MS Teams Møteleder:  Stig Fjærli                    Referent: Asgeir Mamen  

 
MØTEDELTAKERE: ROLLER: FRAVÆR: ANNEN REPRESENTASJON: 

Stig Fjærli Styreleder   
Asgeir Mamen 

Jan Aasgaard 
Pål K. Hangaard 

Tone Kristin Larsen 

Samir Tawfiq 
Torunn Fagervold 

Eystein Westgaard 
Eline Skjevdal  

Ronny Skjellum 

Styremedlem 

Styremedlem                    
Styremedlem 

Styremedlem 

Styremedlem 
Styremedlem 

Styremedlem 
Styremedlem                   

Varamedlem 

 

 
 

 

 

   

 

 

    
   

 
 

 

 

SAKSLISTE  

SAK* REF. SAKNAVN Kommentar 

  Faste saker Ingen sakspapirer 

    Godkjenning av møteinnkallingen Godkjent 

31-21 21-21 Regnskap og økonomi Orienteringssak 

32-21 25-21 Landeveis cup - status Orienteringssak 

33-21  Rudskogen GP Orienteringssak 

34-21  Morgendagens Helter Samling Orienteringssak 

35-21  Utendørs velodrom i Halden Orienteringssak 

36-21  Status fra styremedlemmer – ansvar og oppgaver Orienteringssak 

37-21 30-21 Eventuelt Orienteringssak 

 
Saks nr. Beskrivelse 

31-21 Regnskap og økonomi. 
Stig orienterte. Lite har skjedd. Kontingenter blir sendt ut nå. 
 
Vedtak: Til orientering 
 

32-21 Landeveis cup - status  
Samir orienterte. Ting er under kontroll. Oppstart 3.6. Det blir også Para-klasser i år. Ønsker 
om opprykk til eldre klasser håndteres på vanlig måte av NCF. 
 
Vedtak: Til orientering  
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33-21 Rudskogen GP  
Stig redegjorde. Treningsritt på lukket bane lørdag og søndag 29.-30.5. M/K Elite og jr. for 
Region Øst utøvere. Mye dugnadsinnsats som viser samarbeidet i regionen. 
Vedtak: 
Til orientering, eget møte om saken avholdes efter styremøtet mellom rittleder og 
kommissærer. 

34-21 Morgendagens Helter Samling  
Eystein redegjorde. Kontakt med Region Sør og velodromen opprettet. Vi er velkomne. Det er 
mye aktivitet på velodromen i høst, særlig mye CX.   
Vedtak: 
Vi foreslår 26.-28.11 som datoer for vår samling. Jan og Stig lager lister over aktuelle deltagere 
som sendes Eystein. Velodromkurs må arrangeres, også for andre grupper før 
velodromkjøring kan bli aktuelt. Eystein opprettholder kontakten med Region Sør. 
 

35-21 
 

Utendørs velodrom i Halden  
Stig orienterte. Utendørsvelodromen i Halden er brukbar og kan representere en nyttig 
trenings- og rekrutteringsmulighet. Den er i lite bruk nå.  
Vedtak: 
Til orientering. Vi prøver å stimulere til lokal aktivitet der 

36-21 Status fra styremedlemmer – ansvar og oppgaver  
Stig redegjorde: Anleggsutvalget har ikke invitert Pål til møter. Det skal forbedres nå. 
Kommissærsituasjonen er OK. Fått en ny regional kommissær, der har vi nå bra med folk. 
Ønske om å få flere opp på nasjonalt nivå. NCF er underrettet 
Vedtak: 
Til orientering 

37-21 Eventuelt.  
1. Samir: Kan vi bruke tidligere syklister i PR opplegg for sykkelsporten?  
 
Vedtak: God idé, NCF har et jenteopplegg. Viktigst å bruke slike personer lokalt i første 
omgang 
2. Eline: Bedre tilbudet for syklister efter VGS. Det er ofte mangel på organiserte tilbud 

for syklister som er ferdige på VGS og som ikke er helt i toppskiktet. Viktig å holde på 
disse utøverne. Tone fortalte at i terrengsyklingen er det et treningsopplegg på 
lørdager, og to samlinger er også planlagt. 

Vedtak: Til orientering 
3. Eline: Lage kurs i stilaging? Tone: Et godt forslag. 

Vedtak: Se på muligheter for å legge dette inn i en regionsamling el. Lignende. 
4. Tone: Det arbeides fremdeles med en spørreundersøkelse om jentesyklister 

Vedtak: Til orientering 
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Protokollen gjelder: STYREMØTE Dato: 21.06.2021 

 
Sted: MS Teams Møteleder:  Stig Fjærli                    Referent: Asgeir Mamen  

 
MØTEDELTAKERE: ROLLER: FRAVÆR: ANNEN REPRESENTASJON: 

Stig Fjærli Styreleder   
Asgeir Mamen 

Jan Aasgaard 
Tone Kristin Larsen 

 

Samir Tawfiq 
 

Eystein Westgaard 
Eline Skjevdal  

 

Styremedlem 

Styremedlem                    
Styremedlem 

Styremedlem 

Styremedlem 
Styremedlem 

Styremedlem 
Styremedlem                   

Varamedlem 

 

 
 

Pål K. Hangaard 

 
Torunn Fagervold 

 
 

Ronny Skjellum 

 

   

 

 

    
   

 
 

 

 

SAKSLISTE  

SAK* REF. SAKNAVN Kommentar 

  Faste saker Ingen sakspapirer 

    Godkjenning av møteinnkallingen Godkjent 

38-21 31-21 Regnskap og økonomi Orienteringssak 

39-21 32-21 Landeveis cup - status Orienteringssak 

40-21 34-21 Morgendagens Helter Samling Orienteringssak 

41-21 36-21 Status fra styremedlemmer – ansvar og oppgaver Orienteringssak 

42-21 37-21 Eventuelt  

 
Saks nr. Beskrivelse 

38-21 Regnskap og økonomi. 
Stig og Jan orienterte. Det meste av forventede inntekter har kommet. Fremdeles er det lite 
som går ut, men det er mottatt regninger fra EQ-timing, til sammen ca. 20 000 kr. Jan sjekker 
opp hva det kan være. Klubbene i «nye» Asker kommune får nå tilsendt kontingentkrav. 
Økonomien er solid. 
 
Vedtak:  
Til orientering 

39-21 Samir orienterte. Første rittet har blitt arrangert, mye takket være en løsningsorientert 
sjefskommissær (Ronny). Rittet 19.6 kunne ikke arrangeres, men Rye er på utkikk efter en ny 
dato. Siste rittet før sommeren går i Asker i morgen.   
 
Vedtak:  
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Det er viktig at klubbene har tilstrekkelig med vakter, kurs er nødvendig og her kan regionen 
yte bistand. Ellers til orientering. 

40-21 Morgendagens helter samling 
Eystein redegjorde. Dato for samlingen er 24.-26.9. Å kurse deltagerne for velodromsykling er 
et vesentlig mål. Det er også booket inn to datoer for Region Øst: 6.-8.10 og 14.-16.1-22. 
Vedtak: 
Stig informerer klubbene om datoene, Eystein arbeider videre med opplegget. 

41-21 Status fra styremedlemmer – ansvar og oppgaver  
Tone orienterte om opplegget for terrengsykling. Det er planlagt vår og høstsamling, samt tre 
nærsamlinger. Det er tenkt deltagelse i ritt både i Norden og ellers i Europa. Det er foreslått 
en pakkeløsning der klubbene betaler for å være med. Regionen er også tiltenkt utgifter. 
Vedtak: 
Et meget godt planlagt prosjekt. Viktig å finne betalingsløsninger som passer i alle klubbene. 
Tone arbeider videre med prosjektet og legger frem mer informasjon på neste møte. 

42-21 Eventuelt 
Ingen saker 
Vedtak: 
xx 

 
 
 
Neste møte 16.8.21. 
Møtet hevet 20:15 
 
AM 
referent 
 



 

 

 

 

MØTEPROTOKOLL 

 

 
Side: 1 av 2 

 

Protokollen gjelder: STYREMØTE Dato: 23.08.2021 

 
Sted: MS Teams Møteleder:  Stig Fjærli                    Referent: Stig Fjærli  

 
MØTEDELTAKERE: ROLLER: FRAVÆR: ANNEN REPRESENTASJON: 

Stig Fjærli Styreleder   
 

Jan Aasgaard 
Tone Kristin Larsen 

Pål K. Hangaard 

 
Torunn Fagervold 

 
 

Styremedlem 

Styremedlem                    
Styremedlem 

Styremedlem 

Styremedlem 
Styremedlem 

Styremedlem 
Styremedlem                   

Varamedlem 

Asgeir Mamen 

 
 

 

Samir Tawfiq 
 

Eystein Westgaard 
Eline Skjevdal 

Ronny Skjellum 

 

   

 

 

    
   

 
 

 

 

SAKSLISTE  

SAK* REF. SAKNAVN Kommentar 

  Faste saker Ingen sakspapirer 

    Godkjenning av møteinnkallingen Godkjent 

43-21 38-21 Regnskap og økonomi Orienteringssak 

44-21 39-21 Landeveis cup - status Orienteringssak 

45-21 40-21 Morgendagens Helter Samling Orienteringssak 

46-21 41-21 Status fra styremedlemmer – ansvar og oppgaver Orienteringssak 

47-21 42-21 Eventuelt  

 
Saks nr. Beskrivelse 

43-21 Regnskap og økonomi. 
Regnskapet ble gjennomgått. Regionkontigent er faktureret med forfall 20.06.2021. Ny 
purring er sendt ut og 22 klubber har ikke betalt. 
 
Økonomien er god og vi ser at det vil påløpe kostnader for prosjekter planlagt i høsten. 
 
Vedtak:  
Punktet ble tatt til etterretning. 

44-21 Punktet ble gjennomgått og diskutert. Antall deltakere er fallende og styret ønsker en 
evaluering for å kartlegge status og se på muligheter fremover. 
 
Vedtak:  
Punktet ble tatt til etterretning. 
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45-21 Morgendagens helter samling 
 
Planlegging er startet og Eystein har opprettet kontakt med Region Sør. Helgen 24.-26. 
september er satt av i kalenderen til samling på Sola Arena. 
Vedtak: 
Punktet ble tatt til orientering. 

46-21 Status fra styremedlemmer – ansvar og oppgaver  

• Pål Kenneth planlegger fysisk møte med anleggsgruppen. 

• Styret ønsker å arrangere et fysisk møte for å planlegge en klubbsamling i forhold til 
rekruttering. Lørdag 27. november er satt som tidspunkt 

 
 
Vedtak: 
Punktet ble tatt til orientering. 

47-21 Eventuelt 
 
Vedtak: 
Ingen saker ble fremmet. 

 
 
 
Neste møte 13.09.21. 
Møtet hevet 19:35 
 
Stig Fjærli 
referent 
 



 

 

 

 

MØTEPROTOKOLL 

 

 
Side: 1 av 2 

 

Protokollen gjelder: STYREMØTE Dato: 13.09.2021 

 
Sted: MS Teams Møteleder:  Stig Fjærli                    Referent: Asgeir Mamen  

 
MØTEDELTAKERE: ROLLER: FRAVÆR: ANNEN REPRESENTASJON: 

Stig Fjærli (sak 48) Styreleder   
Asgeir Mamen 

Jan Aasgaard 
Tone Kristin Larsen (fra sak 51) 

Pål K. Hangaard frå sak 52) 

Samir Tawfiq (fra sak 49) 
Torunn Fagervold (til sak 51) 

Eystein Westgaard 
Eline Skjevdal 

 

Styremedlem 

Styremedlem                    
Styremedlem 

Styremedlem 

Styremedlem 
Styremedlem 

Styremedlem 
Styremedlem                   

Varamedlem 

 

 
 

 

 
 

 
 

Ronny Skjellum 

 

   

 

 

SAKSLISTE  

SAK* REF. SAKNAVN Kommentar 

  Faste saker Ingen sakspapirer 

    Godkjenning av møteinnkallingen Godkjent 

  Gjennomgang av forrige styremøtes protokoll Godkjent 

48-21 43-21 Regnskap og økonomi Orienteringssak 

49-21 44-21 Landeveis cup - status Orienteringssak 

50-21 45-21 Morgendagens Helter Samling Beslutningssak 

51-21  Regionsamling bane – Sola Arena Beslutningssak 

52-21 46-21 Status fra styremedlemmer – ansvar og oppgaver Orienteringssak 

53-21 47-21 
Eventuelt: Eventuelt - Henvendelse fra et medlem vedørende 
medlemssak. 

 

 
Saks nr. Beskrivelse 

48-21 Regnskap og økonomi. 
Torill og senere Pål redegjorde.  
 
Økonomien er god. Det vil påløpe kostnader for prosjekter planlagt i høsten. 
 
Vedtak:  
Til etterretning. 

49-21 Samir redegjorde: fire av ni ritt blir gjennomført, noen avlysninger grunnet lav påmelding. God 
variasjon i rittyper  i årets cup. Evalueres ved sesongslutt. 
 
Vedtak:  
Til etterretning. 
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50-21 Morgendagens helter samling 
Eystein redegjorde. Det er to samlinger MDH  og en egen  RØ samling. MDH (24-26.9): 
Påmelding har begynt. Spre budskapet til klubbene våre. 15 påmeldte fra RS. 
Styremedlemmene følger opp regionens klubber. Planlegging er startet og Eystein har 
opprettet kontakt med Region Sør. På infoskrivet står bare Region Sør som arrangør, det 
rettes opp av Eystein. Dette ser meget bra ut! 
Vedtak: 
Til orientering.  

51-21 Regionsamling bane – Sola  
RØ:(8.-10.10) Forslag til invitasjon sendt til styret. Avventer tilbakemelding. Ca 30 deltagere er 
budsjettert. Ledere fra RØ, hvor mange? Samir stiller gjerne som leder. Utgifter? Leder/trener 
EW bestiller hotellrom.   
 
Vedtak: 
Eystein sender ut et nytt utkast nå når møtet er ferdig, vi gir tilbakemelding umiddelbart, så 
invitasjon kan sendes ut innen onsdag. (er nå gjort). Styret er ikke imot at støtten vår økes ut 
over det budsjetterte. 

52-21 Status fra styremedlemmer – ansvar og oppgaver  

• Pål Kenneth planlegger fysisk møte med anleggsgruppen. OK 

• Styret ønsker å arrangere et fysisk møte for å planlegge en klubbsamling i forhold til 
rekruttering. Lørdag 27. november er satt som tidspunkt. Følges opp på neste styremøte 
18.10 

• Asgeir rapporterte fra kommissærene; en ny regional kommissær i år, fra Sagene IL (Lars 
Gaarder). En UNEK fra Halden CK (Anders Stenbock-Haakestad) er tilbake som kommissær 

• Jan: Vi har mottatt 87 500 fra OIK, driftstøtte. 895 000 kr på konto pr nå. 

• Tone: Har sendt spørreskjema til klubber i regionen med satsende terrengsyklister. Danner 
grunnlag for planleggingen av tiltak. 

 
Vedtak: 
Til orientering. 

53-21 Eventuelt:  
A. Fra BMX kommissærene 
 

1. Dekker NCF Region Øst kommissærer bekledning da flere har gamle og utslitte 
klær? 

2. Vi har noen eldre jaktradioer som kommisærer bruker på alle bmx løp I Region 
som begynner å bli litt dårlig forfatningen, er det noen midler i Region til litt 
oppgradering av nye Radioer til kommisærer? 

1. Det er planlagt å ha opplæring av nye BMX kommissærer til lokale løp ( lav 
terskelen kommissærer) .Der har Region Øst dekket litt av kurset og mat til 
deltakerne tidligere. Ikke snakk om store summer. Gjelder dette enda? 

 
B.  Henvendelse vedørende medlemssak. 
C.  Representasjon. Samir: vi bør bli bedre på å være tilstede på ritt. 
 
Vedtak: 
A  1.Regionen dekker noen kostnader til kommissærbekledning, kom med antallet og 
type klær, så skal styret se hva vi kan bidra med. Jan hjelper Asgeir med å lage et 
skjema som sendes kommissærene for å kartlegge behovet for klær. 
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2. Send et overslag på kostnadene for å få radioene reparert, undersøk også 
muligheten for å låne NCF radiosettet. 

 
3. Styret er villig til å støtte kommissærkurs, send inn et budsjett på det. 

 
B. Vi ber medlemmet om å kontakte Akershus Idrettskrets hvis det ikke kommer til en 
løsning med klubben direkte. Dette er korrekt saksbehandling, noe NCFs lovkomite 
bekrefter. Stig sender melding til vedkommende. 
 
C. Viktig at vi er representert og flere i styret har hatt slike oppgaver i år. Trenger nye 
klær for representasjon, med riktige sponsorer. Representasjon ved Oslo Idrettskrets 
markering: Tone hører med Torunn om noen av de to kan stille. Representasjon 
generelt tas opp som sak på neste møte 

 
 
 
Neste møte 18.10.21. 
Møtet hevet 19:25 
 
Asgeir Mamen 
referent 
 



 

 

 

 

MØTEPROTOKOLL 

 

 
Side: 1 av 2 

 

Protokollen gjelder: STYREMØTE Dato: 18.10.2021 

 
Sted: MS Teams Møteleder:  Stig Fjærli                    Referent: Asgeir Mamen  

 
MØTEDELTAKERE: ROLLER: FRAVÆR: ANNEN REPRESENTASJON: 

Stig Fjærli Styreleder   
Asgeir Mamen 

Jan Aasgaard 
 

Pål K. Hangaard 

Samir Tawfiq  
Torunn Fagervold  

Eystein Westgaard 
Eline Skjevdal 

Ronny Skjellum 

Styremedlem 

Styremedlem                    
Styremedlem 

Styremedlem 

Styremedlem 
Styremedlem 

Styremedlem 
Styremedlem                   

Varamedlem 

 

 
Tone Kristin Larsen 

 

 
 

 
 

 
 

 

   

 

 

SAKSLISTE  

SAK* REF. SAKNAVN Kommentar 

  Faste saker Ingen sakspapirer 

    Godkjenning av møteinnkallingen Godkjent 

  Gjennomgang av forrige styremøtes protokoll Godkjent 

54-21 48-21 Regnskap og økonomi Orienteringssak 

55-21 49-21 Landeveis cup - status Orienteringssak 

56-21 50-21 Kommissærutdanning  Beslutningssak 

57-21 51-21 Regionsamling bane – Sola Arena Beslutningssak 

58-21 52-21 Status fra styremedlemmer – ansvar og oppgaver Orienteringssak 

59-21 53-21 Eventuelt  

 
Saks nr. Beskrivelse 

54-21 Regnskap og økonomi. 
Jan oppdaterte styret i forhold til regnskapstall, 11 forfalte kontingenter.  
 
Økonomien er god, men det vil påløpe kostnader for prosjekter planlagt i høsten. 
 
Vedtak:  
Til etterretning. Stig ringer rundt til klubbene som har restanse. Behov for en ny banesamling 
må vurderes 

55-21 Oslo landeveiscup, status 
Samir redegjorde. Planleggingen er i gang til neste sesong, Stig og Samir skal ha et 
forberedende møte. Sponsorspørsmålet er tatt opp og det arbeides med det av Samir? Det 
bør være et mål at dette vil være gratis for klubbene. 
Vedtak:  
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Til etterretning. 

56-21 Kommissærutstyr: behov for ryggsekker av god kvalitet 
Kommissærsatser: bør øke, særlig for HK, regionen har mulighet for egne satser på regionsritt 
Diskusjon om prinsipper for tildeling av støtte: Kan RØ dekkeinntil 50 % av kurskostnaden 
basert på søknad og innsendt budsjett? Sette av penger til «Opplæringsfond» årlig? 
 
Vedtak: 
BMX: Reparasjon av radioer: Godkjent 
BMX kurs regionale kommissærer: Godkjent. 
RØ positiv til å støtte ny kommissærsekk. Stig undersøker Budstikkasekken. 
Stig lager et utkast til en rutine for tildeling av støtte. 

57-21 Regionsamling bane – Sola Arena 
Eystein redegjorde: vellykket, 10 deltagere, tre deltagere fra andre regioner.  
Diskusjon: Markedsføre neste samling tidlig. Bruke de sosiale medier (SoMe)som ungdom er 
på.  Utnytte NCFs e-postarkiv. Sola arena har også markedsføringsmuligheter.  Opprette SoMe 
utøvergruppe i RØ? Viktig å være klar til Asker åpner. 
 
Vedtak: 
Til orientering. Samir og Eystein forbereder strategiforslag til neste styremøte. 

58-21 Status fra styremedlemmer – ansvar og oppgaver 
Jan: «direktørsvindel» forekommer ganske hyppig, Jan viste frem en e-post som så ut som om 
den var fra Stig, men returadressen var i Tyskland. Vær OBS! 
Stig: Møte med klubbene: Dato endret til 24. november, på Teams: hva ønsker klubbene at RØ 
skal jobbe med? Eget møte om terminlisten 6. desember. Klubbene legger inn sine 
rittsøknader innen 29.11. Skal vi prøve på et fysisk styremøte i desember?  
  
Vedtak: 
Teamsmøte med klubbene blir 24.11. Terminlistemøte 6.12. Pål legger ut omtale av 
Pumptrack på vår hjemmeside. 
  

59-21 Eventuelt: Rutiner for budsjettvedtak. 
Ronny fremmet forslag på bakgrunn av at det har blitt noen «e-postmøter» for å få 
søknader godkjent.  VI er tjent med at slike saker behandles i henhold til egne rutiner 
og regler.  
Vedtak: 
Tas opp på neste møte. 

 
 
 
Neste møte 15.11.21. 
Møtet hevet 20:10 
 
Asgeir Mamen 
referent 
 



 

 

 

 

MØTEPROTOKOLL 

 

 

Side: 1 av 2 

 

Protokollen gjelder: STYREMØTE Dato: 15.11.2021 

 

Sted: MS Teams Møteleder:  Stig Fjærli                    Referent: Asgeir Mamen  

 

MØTEDELTAKERE: ROLLER: FRAVÆR: ANNEN 

REPRESENTASJON: 

Stig Fjærli Styreleder   

Asgeir Mamen 

 

Tone Kristin Larsen 

Pål K. Hangaard 

Samir Tawfiq  

 

Eystein Westgaard 

Eline Skjevdal 

 

Styremedlem 

Styremedlem                    

Styremedlem 

Styremedlem 

Styremedlem 

Styremedlem 

Styremedlem 

Styremedlem                   

Varamedlem 

 

Jan Aasgaard 

 

 

 

Torunn Fagervold  

 

 

Ronny Skjellum 

 

 

 

   

 

 

SAKSLISTE  

SAK* REF. SAKNAVN Kommentar 

  Faste saker 
Ingen 

sakspapirer 

    Godkjenning av møteinnkallingen Godkjent 

  Gjennomgang av forrige styremøtes protokoll Godkjent 

60-21 48-21 Regnskap og økonomi Orienteringssak 

61-21 55-21 Landeveis cup - status Orienteringssak 

62-21 56-21 Kommissærutdanning  Orienteringssak 

63-21 57-21 Regionsamling bane – Sola Arena Beslutningssak 

64-21  Regiondrakter Beslutningssak 

65-21  Informasjonsmøte med klubber 24.11.2021 Orienteringssak 

66-21  Fastsette dato for Regionsting 2022 Beslutningssak 

67-21 58-21 Status fra styremedlemmer – ansvar og oppgaver Orienteringssak 

68-21 59-21 Eventuelt  

 

Saks nr. Beskrivelse 

60-21 Regnskap og økonomi. 

Stig oppdaterte. Vi har fått bingopenger og nesten alle klubbene har nå betalt 

kontingent, Stig purrer de få gjenværende. Utgiftene i siste periode har vært på ca 

150 000 kr. Økonomien er god, men det vil påløpe kostnader for prosjekter som er 

gjennomført 
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Vedtak:  

Til etterretning.  

61-21 Oslo landeveiscup, status 

Samir orienterte. Han og Stig har hatt en grundig samtale om OLC. Det må finnes en 

ny sponsor, kan dette gjøres sammen med Kalas cup, og eventuelt en sykkelskole i RØs 

regi?  Stig og Samir skal avholdes et møte med Kalas cup om terminlisten, det er behov 

for en sterkere samkjøring. Kalas cups bruk av onsdager som rittdag bør utfordres. 

Vedtak:  

Til etterretning. 

62-21 Kommissærutdannelse 

Asgeir redegjorde. Vi har fått en ny Regional kommissær, Lars Gaarder fra Sagene. 

Ryggsekk alternativer er under vurdering av NCF.  

Vedtak: 

Til orientering. 

63-21 Regionsamling bane – Sola Arena 

Eystein og Stig orienterte. Eystein har lagt frem et forslag til budsjett og støtte som RØ 

kan gi. Det er antatt et antall på ca 12 deltagere. Viktig å nå frem til potensielle 

deltagere, det arrangeres også turer til Sola av klubber også. Dette kan minske mulige 

deltagere.   

 

Vedtak: 

Opplegget til Eystein godkjennes og gis en liten bearbeiding før det sendes ut. Vi 

støtter den yngste gruppen 13-29 år i sin helhet, gruppen over 30 betaler en egenandel, 

1500 kr.  

64-21 Regiondrakter 

Stig redegjorde. Vi er tildelt rød draktfarve.  

Vedtak: 

Dette er OK for oss, og vi svarer NCF at vi godtar dette og ber om at draktene blir satt i 

produksjon.  

65-21 Informasjonsmøte med klubber 24.11.2021 

Viktig å få tak på hva klubbene ønsker av regionen.  

Vedtak: 

Til orientering. 

66-21 Fastsettelse av dato for regionsting 2022 

Er bruk av helg ønskelig? Det har vært økende deltagelse på tingene i de siste årene, og 

et ting på fredag til lørdag gir mulighet for å komme klubbene i møte på en bredere 

måte. 

Vedtak: 

Vi lager en idédugnad, der hvert styremedlem kommer med forslag til emner. Eline 

starter og sender oss forslag som vi andre bygger videre på.  Tinget avholdes 5.2.22, 

med noe faglig fra kvelden fredag 4.2. Sted: Oslo sentrum. 

67-22 Status styremedlemmer – ansvar og oppgaver 

Pål: Møte i anleggsgruppen er avholdt. Skiforeningen/Skiforbundet er nyttige partnere. 

Røa IL har planer som er presentert kommunen, der møter Røa motstand fra 

miljøetaten. Gruppen har som mål å lage en anleggsplan for regionen. 

BMX: Regionscup’en er ferdig. Siste arrangement gikk på Solum, som er utenfor vår 

region, kan vi likevel gi en støtte til klubben? 
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Stig: Har hatt møte med Samir om OLC. Til møtet med klubbene 24.11 er det viktig å 

være «frempå», klubbutvikling er sentralt element, hvordan skape aktive klubber? 

 

Eystein: Banekomiteen har god aktivitet. NM er avviklet, og master NM arrangeres 

snart.  

 

Tone: Har hatt møte i terrengutvalget. Ove Solli skal være trener i prosjektet. Det 

planlegges både nærsamlinger og samlinger andre steder. Et jenteopplegg er under 

planlegging, en spørreundersøkelse er under utarbeidelse. 

 

Vedtak: 

Støtte til Solum: Vi støtter klubben med 5000 kr, og sender en regning til TeVeBu, om 

vi ikke får svar, dekker vi beløpet. 

Ellers: Til orientering. 

68-22 Eventuelt 

1. Få rittilbud neste sesong 

Det vil bli få landeveisritt i Norge neste sesong. Vi bør ta dette opp med de 

andre regionene, og våre klubber. Gjøre som BMX, Team Norway? Samarbeid 

om rittdeltagelse i utlandet? Bør det bli en sak på regionstinget? 

2. Samir: Behov for opplegg for tandemsykling på bane. Det er snakk om fire 

syklister. 

Vedtak: 

1. Saken følges opp. 

2. Samir sender en søknad om støtte til RØ. 

 

 

 

Neste møte 13.12.21 (antagelig på Høyskolen Kristiania, Prinsensgate 7-9.) Middag følger. 

Møtet hevet 20:15 

 

Asgeir Mamen 

referent 

 



 

 

 

 

MØTEPROTOKOLL 

 

 

Side: 1 av 2 

 

Protokollen gjelder: STYREMØTE Dato: 13.12.2021 

 

Sted: MS Teams Møteleder:  Stig Fjærli                    Referent: Asgeir Mamen  

 

MØTEDELTAKERE: ROLLER: FRAVÆR: ANNEN 

REPRESENTASJON: 

Stig Fjærli Styreleder   

Asgeir Mamen 

Jan Aasgaard 

Tone Kristin Larsen 

 

Samir Tawfiq  

Torunn Fagervold  

Eystein Westgaard 

Eline Skjevdal 

Ronny Skjellum 

 

Styremedlem 

Styremedlem                    

Styremedlem 

Styremedlem 

Styremedlem 

Styremedlem 

Styremedlem 

Styremedlem                   

Varamedlem 

 

 

 

Pål K. Hangaard 

 

 

 

 

 

 

   

 

 

SAKSLISTE  

SAK* REF. SAKNAVN Kommentar 

  Faste saker 
Ingen 

sakspapirer 

  Godkjenning av møteinnkallingen Godkjent 

  Gjennomgang av forrige styremøtes protokoll Godkjent 

69-21 60-21 Regnskap og økonomi Orienteringssak 

70-21 61-21 Landeveis cup - status Orienteringssak 

71-21 62-21 Kommissærutdanning  Orienteringssak 

72-21 63-21 Regionsamling bane – Sola Arena Beslutningssak 

73-21  Søknader Beslutningssak 

74-21  Forberedelse til Regionstinget Orienteringssak 

75-21  Status fra styremedlemmer – ansvar og oppgaver Beslutningssak 

76-21 65-21 Eventuelt Orienteringssak 

 

Saks nr. Beskrivelse 

69-21 Regnskap og økonomi. 

Jan redegjorde, noen få kontingentrestanser, kr 20 000. Noen små utgifter kommer, 

bidrag fra OIK 86 000 er ikke med, gir ca 200 000 kr i overskudd. 

Vedtak:  

Stig purrer klubber med utestående kontingent. Til etterretning.  
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70-21 Oslo landeveiscup, status 

Samir: Datoer kommer til neste møte, sponsorjakten pågår. Finnes det midler å søke i 

Viken? 

Vedtak:  

Til etterretning. 

71-21 Kommissærutdannelse 

I forbindelse med velodromen må vi få utdannet banekommissærer. En i Asker CK har 

gått kurs i Odense for noen år siden. 

Vedtak: 

Asgeir kontakter NCF. 

72-21 Regionsamling bane – Sola Arena 

Eystein orienterte.  Det er seks påmeldte. De over 30 år betaler 1500,- kr + reise og 

opphold. De under 30 betaler reise og opphold.  

 

Vedtak: 

Til orientering. 

 

 

 

   

73-21 Søknad 

Fredrik Fjærli har søkt regionen om støtte til CX ritt i utlandet 11.-12.12. Stig erklærte 

seg inhabil og fratrådte møtet.  

 

Styret mangler regler for hvordan slike søknader skal behandles. Det er viktig at det er 

likhet i muligheter til å søke og hvordan disse søknadene behandles. Vi har tidligere 

avvist en søknad om støtte med begrunnelsen at regionen ikke gir støtte til enkelt- 

personer. Dette bør være førende også i denne saken. 

Vedtak: 

1. Det må lages bedre retningslinjer for hvordan søknadsprosedyren skal foregå, 

og hvordan søknader skal behandles i styret. Ronny og Asgeir ser på dette til 

neste møte. 

2. Søknaden avvises med begrunnelsen om at regionen ikke støtter enkelt- 

personer.  

74-21 Forberedelse regionsting 

Stig har kontaktet valgkomiteen. De inviteres til neste møte. Det er fint om de som er 

på valg tidlig kan tilkjennegi om de er interessert i gjenvalg til (evnt.) styret og 

valgkomite. 

Vedtak: 

1. Årsberetningen bør ha en mal for hva som tas med, slik at de ulike grenene får 

med det vesentlige. Asgeir ser på dette.  

2. Vi planlegger for Teamsmøte, eventuelt med noe stedlig deltagelse.  

3. Det bør være faglige innslag også: Rekruttering, Arrangement og 

Terrengsatsing. 

4. Innkalling sendes ut før jul.  

 

75-21 

Status fra styremedlemmer – ansvar og oppgaver: 

Tone refererte om terrengsatsingen hvor det nå er samlet inn data om de aktive, som 

teller flere enn forventet, ca 130 i alt. Det kommer også en jentekomite på plass om 

ikke lenge. 

På grunn av nye koronarestriksjoner ble det i går (14.12) 

besluttet å avlyse samlingen. 
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76-21 Eventuelt 

Planlegging av baneaktivitet. 

Eystein informerte, flere av de ressursene som må være på plass når velodromen er 

ferdig, tar tid å utvikle. Vi må derfor starte nå, legge planer og starte opp virksomheten 

Vedtak: 

Eystein lager et forslag og budsjett til neste møte. 

 

 

 

Neste møte 10.01.22 

Møtet hevet 20:15 

 

Asgeir Mamen 

referent 
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